
Referat fra SU-møte 
 
Tidspunkt: tirsdag 5. oktober 2022 kl. 18.00-20.00 
Sted: Solvang skole 
Faste deltakere:  
FAU:      Alf Aronsen (leder) og Ingeborg Grindheim (nestleder) 
Politisk repr.:    Eline Vikse (meldt forfall) 
Repr. pedagogisk pers.:   Bente Risanger (meldt forfall). Eli Heimark møtte 
Repr. pedagogisk pers.:   Gjertrud Kjellesvik 
Repr. andre ansatte:    Randi Flatebø 
Elevrådsrepr.:    Rikke Lindanger Soland (7A) og Phillip Peixoto Knutsen (7B) 
Rektor og sekretær:   Karl H. Bauge 
 
Referat 
 

Sak 1-2022/23 Rutinebeskrivelser for brukermedvirkning og retningslinjer for samarbeidsutvalg 

 

Nye medlemmer: Rikke og Phillip fra elevrådet, Bente Risanger som repr. fra 
pedagogisk personale, Ingeborg Grindheim som FAU-repr. Bente og Ingeborg har fått 
tilsendt informasjon på forhånd om SU sin rolle.  

Samarbeidsutvalget kan uttale seg om «alle saker som gjelder skolen», f.eks: 
• Forslag til budsjett. 

• Virksomhets- og utviklingsplaner for skolen. 

• Plan for hjem-skole-samarbeid. 

• Skolevurdering. 

• Planer for ombygging og vedlikehold av skoleanleggene. 

• Skolens informasjonsvirksomhet. 

• Prinsipper for valg av bøker til skolebiblioteket. 

• Fritidsaktiviteter. 

• Skoleskyss. 

• Trafikkforholdene og hvordan skoleveien kan sikres. 

• Ordensreglementet. 
 

Elevrådet har møter hver mandag – med referat som gjøres kjent for alle på skolen. 

Årshjul for FAU er utarbeidet. Viser til referat. 

FAU ønsker å få innsikt i dokumentasjon i saker på forhånd for å kunne uttale seg. 
F.eks. årshjul, økomonistyring.  

Rektor ønsker god nok tid på å forberede eventuelle spørsmål fra FAU, samt å få 
tilsendt referat fra FAU. 
 
Referat fra SU-møtene og FAU sendes til Organisasjon og informasjon og legges på 
skolens nettsider. 

Sak 2-2022/23 Konstituering 

 Leder: Alf Aronsen 
Nestleder: Ingeborg Grindheim 
Sekretær: Karl H. Bauge 
Vi følger prinsippet om at leder og nestleder FAU blir leder og nestleder i SU. 

Sak 3-2022/23 Saker fra elevrådet 

 Vernerunde: Ser etter ting som er ødelagt på skolen og ute. Lys, tusjing på vegger i 
garderobene og toalett.  



Høstens aksjon: Velge mellom Miljøagentene og Stine Sofie-stiftelsen. Førstnevnte ble 
valgt. Kick-off etter høstferien. Elevrådet har hatt en prosess med å tenke på hva de 
ønsker seg av lekeapparater. Zip-line, edderkoppføyse, fotballbinge for de små.  
Trivselslederprogrammet: har vært på lekekurs. Trivselsledere skal se til at alle blir 
inkludert og har det gøy i friminuttene. Finne på leker til alle. Være med å leke.  
Representanter fra 2. klasse av fra skolestart, 1. klasse kommer inn etter jul.  
Opplæring: gjøres i klassene før valg. Elevene sier de får tid å snakke om sakene i 
klassene.  

Sak 4-2022/23 Saker fra skolen 

 • Streik. 1. uttak 13/9: 11 lærere. 2. uttak 19/9: 12 lærere + inspektør. 1. klasse og 
sårbare elever er skjermet/har tilsyn. SFO som normalt, spes.und/SNO/MM og 
fysak også gjennomført.Lønnsmidler tilbakeføres og det er igangsatt prosesser for 
hvordan dette skal skje. Foreldre ønsker mulighet for å komme med innspill på 
hvordan midlene skal brukes, men dette ser ut for å bli prosesser som gjøres på 
nivå over skolen. 

• Nasjonale prøver delvis gjennomført torsdag/fredag før fristen. 

• Tilsyn 22. sept. Foreldre/elev, miljøarb, insp og rektor intervjuet i tillegg til 
skolesjef og direktør for oppvekst. 

• Vanskelig å finne vikarer. Uforutsette sykmeldinger medfører store utfordringer 
med å finne stabile erstattere.  

• Trygg trafikk: broa skal rehabiliteres. Manuell dirigering og sikkerheten skal 
ivaretas av fylkeskommunen. Mer info senere. Tar et par uker. Skolen bør sende 
ut informasjon til foreldre om anbefaling at foreldre ikke sender sine barn på 
sykkel før de går i 5. klasse. FAU oppfordres til å informere om det samme. 
Elevrådet kan ta en runde med dette? 

• Uteområdene: oppstart graving av grøft til strøm snart. 

• Skolemiljøutvalg får invitasjon til møter fra og med november. SMU skal ha sterkt 
fokus på elevens skolemiljø og elever og foreldre skal ha flertall i utvalget. 

Svar på spm. fra FAU: 

• iPadbruk i SFO-tid: 
Info gitt i SU-møte 18. mai + sendt skriftlig redegjørelse til Daniel 22. mai. Foreldre 
mener fortsatt at dette er en utfordring. PCer til SFO-personalet kan bidra til å 
finne flere aktiviteter til barna i SFO. 

• Saker meldt Statsforvalter og medhold?  
Solvang skole kan vise til at ca. halvparten av sakene meldt til Statsforvalter har 
konkludert med at skolen ikke har fulgt opp en eller flere av delpliktene. 

• Elever som har sluttet/skiftet skole de to siste årene: 
2020-21: 20 
2021-22: 10 
2022-23: 8 

• Ivaretakelse av sårbare elever: 
Fornuftig utvelgelse av streikende. Noen av våre elever ble ivaretatt 100 %. 
Spesialundervisning, SNO/MM-undervisning ble gjennomført av lærere ikke i 
streik. Løpende vurdering om andre elever. 

• Sløydsalen i bruk? 
Sløydsalen må av særlige grunner brukes som avlastningsrom/grupperom. Det er 
anledning hvis en avtaler på forhånd å kunne bruke lokalet i kortere 
tidsrom/timer. 

• Andelen ukvalifiserte lærere 2021:  
Rektor mener andelen er lav. Spm. om kompetanse i praktisk-estetiske fag. Skolen 
har et ønske om å ha en totalkompetanse blant de ansatte som dekker behovet 
for god undervisning. 

Sak 5-2022/23 Saker fra Oppvekststyret / Bystyret 

 Forfall fra representant og vararepresentant 

Sak 6-2022/23 Saker fra FAU 

 FAU er satt. Stort engasjement. Valgt rep. til KFU: Hilde Røsand.  
Ønske om medvirkning ift. første foreldremøte. Viktig å ta H.vang med i planlegging 
for å unngå for mange kollisjoner for foreldre som har barn på flere trinn/skoler.  



FAU ønsker å arrangere diskokveld  
17. mai-komiteen er godt i gang (6. trinn) 
Arbeid med uteområdene fortsetter, slik at alle elevene ivaretas på en god måte.  
Svare opp spm. vedr. digitale enheter (sendt til skolekontoret/IKT) 
FAU ønsker å ha en «kjøpefri» skole hvor familiers økonomi ikke belastes. 

Sak 7-2022/23 Økonomi 

 Fortsatt svært negative tall. Ikke så stor endring i elevtall denne gang. Nedgang i 
sykefravær både skole/SFO. Høyt forbruk til elever med behov for 
spesialundervisning. Støtte fra skolekontoret. Reduserte inntekter grunnet gratis 
kjernetid i SFO. Tilskudd til fysiske læreverk og praktisk og variert undervisning har 
kommet godt med og det er foretatt mange og nyttige innkjøp  

Sak 8-2022/23 Møteplan 2022/23 

 Forslag til datoer: Alle møter på onsdager (bortsett fra første møte) 

• 20. september (utsatt pga. streik) 

• 9. november 

• 11. januar 

• 15. mars 

• 10. mai 

Sak 9-2022/23 Eventuelt 

 Spm. om skolefravær fra elever. Fortsatt en del hos noen. Rektor har hevet terskel for 
å innvilge permisjoner.  

 
Vennlig hilsen 
 
Karl H. Bauge 
Sekretær SU 
 


